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Generalforsamling 18. april 2024 
 

Referat 
 
1) Valg af dirigent og referent.  
Simon Munk er valgt som dirigent  
Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig indvarslet og skulle afholdes inden 1 maj.  
 
Henriette Remod er valgt som referent. 
 
Fremmødt var 29 stemmeberettigede og 0 fuldmagter.   
Peter har konstateret at alle medlemmer har betalt kontingent.  
 
2) Valg af stemmetællere. 
Lars Ryberg og Eva Søbæk Christiansen meldte sig som stemmetæller 
 
3) Bestyrelsens beretning for det forløbne år til godkendelse. 
Formand Frank Davidsen aflagde beretning (se vedlagte dokument).  
 
Der var ingen bemærkninger til beretningen. Beretningen blev enstemmigt godkendt. 
 
4) Forelæggelse af revideret regnskab og status for det forløbne år til godkendelse. 
Kasserer Peter Søbæk Christiansen fremlagde regnskabet.  
Egenkapitalen og likviditeten er forsat fin, men vi skal tænke os om.  
I 2022 fik vi en masse sponsorater som vi ikke fik i 2023.  
Kontingenter og tilskud på niveau med 2022.  
Indkøb af udstyr er steget i forhold til 2022, men dette skyldes primært investeringer i nye 
klubdragter.  
Årets resultat var et underskud på 63.000 kr. Peter konstaterede, at resultatet var forventet og 
endda bedre end budgetteret.   
 
Ulla Kunkel: Spørger til hvad omkostninger til trænere til Interland og seminar i Italien er. Peter 
svarer at det er når vi har haft vores trænere med til stævner eller seminarer i udlandet.  
 
Louise Blaufeldt: Hvor mange løbere kan vi max have. Peter svarer at vi kigger på max på holdene 
og det kan svinge.  
 
Lars Ryberg: Tilskud til uddannelse, hvad er dette? Henriette svarer at det er uddannelse af vores 
trænere.  
 
Ulla Kunkel: Frisk har mange dygtige trænere, dem skal vi værne om. Synes det er ærgerligt at vi har 
skruet ned for lønnen til trænerne. Som komiteformand er hun bekymret for om vi mister nogle 
trænere på denne baggrund.  
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Der var en debat omkring Ullas bekymring: 
 
Generalforsamlingen ytrer at vi skal værne om vores trænere og passe på med at reducere vores 
trænere i løn.  
 
Trænerne ytrer at de sætter pris på anerkendelsen, men de er her for løberne og fordi de vil give 
noget tilbage til klubben.  
 
Bestyrelsen: det er ikke et tiltag vi ønsker at tage i brug fremover. Men det var en afvejning af den 
situation vi var i. Vi vil gerne have styr på klubben og kigger hele vejen rundt.  
 
Hvad kan vi tilbyde til sponsorer: Vi kan blandt andet tilbyde bandereklamer, annoncering på vores 
hjemmeside og facebookside.  
 
Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 
 
5) Fastsættelse af kontingent. 
Bestyrelsen foreslår fastholdelse af kontingent for den kommende sæson. 
 
Kontingentet er fastholdt det kommende år.  
 
6) Behandling af indkomne forslag.  
 
Forslag nr. 1  
Jeg foreslår at de løbere, som går på enten talenttruppen eller bruttotruppen, får nedsat deres 
kontingent til klubben.  
I Horsens Rulleskøjteklub betaler disse løbere det halve af kontingentet, og jeg mener at denne 
økonomiske hjælp vil være til stor gavn for løbere og deres familier, som udover kontingent betaler 
450 kr. om måneden plus rejseomkostninger i forskellige størrelsesordener. 
 
Tina fremlagde forslaget for generalforsamlingen.  
 
Frank fremlagde bestyrelsens holdning: Når vi kigger med klubbriller, vil det måske betyde at vi skal 
regulere i det nuværende kontingent for øvrige medlemmer, reducere trænerne yderligere i løn. Vi 
vil gerne favne bredden. Men vil støtte op med at sende vores trænere med på turer eller samlinger.  
 
Afstemning:  
For: 0 
Imod: 16 
Blank: 13 
 
Forslag er dermed nedstemt.  
Frank opfordrede til at man søgte støtte via Kommunen/Kultur og Fritidsforvaltningen.  
 



 

Forslag nr. 2 
At der indkøbes sækkestole/fatboys til klubrummet, så trænere og løbere, som har ventetid i hallen, 
har mulighed for at sidde ordentligt og slappe af. 
 
Tina fremlagde forslaget for generalforsamlingen.  
 
Camilla svarede på bestyrelsens vegne: vi synes det er et rigtigt godt forslag. Det taler meget ind i 
det vi gerne vil arbejde med bestyrelsen. Vi vil gerne forslå at vi nedsætter et udvalg som kan komme 
med et forslag til bestyrelsen til hvordan vi kan indrette klubrummet. Vi vil gerne tænke det ind i et 
større helhedsbillede. 
 
Tina trækker forslaget og bakker op om en arbejdsgruppe i stedet.  
 
Forslag nr. 3 
Et større fokus på løbernes udvikling og motivation for at blive i sporten ved flere planlagte 
løbersamtaler allerede fra skøjteskolen. Dette gælder også på klubbens showhold og på 
formationsholdet. 
 
Tina fremlagde forslaget for generalforsamlingen.  
 
Camilla svarede på bestyrelsens vegne og anerkendte igen forslaget. Det vil være højt på bestyrelsen 
agenda at få lavet et 360graders eftersyn af klubben i den kommende tid. For at afdække og 
italesætte hvad der rører sig i klubben. Sætter vi trænertid af til skemalagte samtaler tager det tiden 
fra trænertiden på gulvet.  
 
Kommentarer:  
Der kan laves forventningsafstemninger / evalueringsskemaer med løberne ca. hvert halve år for at 
fange løbere.  
 
Som ny forældre har de fået god introduktion, men det er svært som forældre at skulle samle et 
barn op efter en sidste plads til et stævne. Opsamling både før og efter stævner specielt for nye 
løbere hvor det kan være svært.  
 
Det har aldrig været et problem som forældre at henvende sig til klubbens trænere. De er altid til 
rådighed for spørgsmål.  
 
Trænergruppen gør opmærksomme på at de er åbne for snakke med forældre og løbere og alle er 
velkomne. 
 
Tina trækker forslaget og ønsker at bestyrelsen arbejder videre sammen med trænergruppen.  
 
 
 
 
 



 

7) Valg af formand.  

• Frank Davidsen / ønsker af personlige grunde at fratræde 1 år før tid. Bestyrelsen foreslår 
nyvalg af Camilla Gabriella Skov.  

 
Camilla blev enstemmig valgt som formand.  
 
 
8) Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer.  

• Næstformand Henriette Remod (villig til genvalg).  

• Kasserer Peter Søbæk (villig til genvalg). 

• Bestyrelsesmedlem Pernille Duris (ej på valg).  

• Bestyrelsesmedlem/webmaster Rune Christian Falk (ej på valg). 

• Bestyrelsesmedlem Marlene Munk (villig til genvalg). 
 
Henriette, Peter og Marlene modtog alle genvalg.  

 
9) Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen. 

• Suppleant / vælges for 1 år. 

• Suppleant / ny vælges for 1 år. 
 
Camilla Mikkelsen og Christina Lyhne ønsker at stille op som suppleanter.  
 
10) Valg af 2 revisorer. 

• Revisor Søren Mikkelsen / vælges for 1 år.   

• Revisor / vælges for 1 år.  
 
Søren Mikkelsen og Frank Davidsen er valgt som revisorer.  
 
11) Eventuelt. 
 
Pernille Salhauge – vi har nogle unge trænere under 18 år som ikke må stå alene i hallen. Hvad er 
klubbens holdning/fokus på dette. Vi er som klub opmærksom på dette og har løbende drøftelser 
med vores trænere omkring dette. Og det er et fokus område for os. Vi kan ikke have en fast 
kontaktperson til at sidde i hallen. 
 
Nina Druedahl – Hvilke udvalg har vi klubben? Vi har aktivitetsudvalg, klubrumsudvalg (kommer 
snart). Vi vil som bestyrelse lave en oversigt over klubbens udvalg. Nina forslår et sponsorudvalg. 
 
Ulla Kunkel – tager komitehatten på og siger tak til FRISK og Frank for samarbejdet. 
 
 

 
 

 

 



 

Dirigenten konstaterede herefter, at dagsordenen var udtømt. Den afgående Formanden takkede 
dirigenten for indsatsen, hvorefter generalforsamlingen blev afsluttet, 
 
 
 
 
 
 

Henriette Remod 
Referent 

 
 
 
 
 
 

Simon Elbæk Munk 
Dirigent 


